
Obecný úrad C í f e r – Finančná komisia  

–––––––––––––––––––––––––––––––––-  

 

                                                        Z á p i s n i c a 

 

        zo  zasadnutia  finančnej komisie  dňa 11.februára  2014 o 18.30 hod. 

      –––––––––––––– –––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

  Prítomní:   Ing.Bartošková Oľga 

                   Ing. Silná Zuzana PhD.-ospravedlnená 

                   Cajová Emerencia 

                  Krajčovičová Zita- ospravedlnená 

 

 Hostia:     Mgr.Maroš Sagan,PhD. 

                 

          

Zapisovateľka: Mgr. Adriána Chalupková                  

                
Program zasadnutia:  

1. Zmeny rozpočtu na rok 2014 

2. Monitorovacia správa k progr.rozpočtu 2014 

3. Preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostovi 

4. Odmena hlavnej kontrolorky 

5. Investičný plán s analýzou príjmov na rok 2014 

6. Odporúčania na zmenu územného plánu 

7. Nájom pozemku na Trnavskej ceste- dopady na rozpočet obce 

 

Starosta obce Mgr. Maroš Sagan, PhD. privítal zúčastnených členov komisie              

a ostatných zúčastnených. 

Oboznámil prítomných s programom obecného zastupiteľstva, ktoré sa má konať      

13.2.2014.  

 

1. Zmeny rozpočtu na rok 2014 – jednou zo zmien je nevyčerpaná kapitálová investícia na 

informačný systém v roku 2013 v obci v hodnote 16 000 €. Finančná komisia odporúča 

zapojiť do rozpočtu v roku 2014. Zmena rozpočtu v ZŠ – prenesené kompetencie úprava 

v rozpočte 490 580,–€ + 11 000 € dotácia na havarijný stav chodníkov v ZŠ, ktoré boli 

poslané na obec ešte v r.2013. 

Obec očakáva dotáciu 19 325 € od trenčianskeho samosprávneho kraja, kde by bola naša 

spoluúčasť 5%. Dotácia je určená na cezhraničnú spoluprácu s moravskou obcou Telnice. 

Dotácie – obecné zastupiteľstvo schválilo v decembri balík peňazí na CVČ, vznikli dohady 

okolo fyzických osôb, či si vôbec môžu podávať FO žiadosti o dotáciu. Komisia odporúča, 



aby obe fyzické osoby zastrešila niektorá obecná nezisková organizácia a na dané aktivity 

podala žiadosť o dotáciu, napr. ZRPS a ZRPMŠ. Ďalšia nevyjasnená situácia vznikla okolo 

obecného združenia CZIFFER, či môže dať obec dotáciu združeniu, ktoré chce opravovať 

obecný majetok. Komisia odporúča, po overení súladu s legislatívou, prideliť dotáciu priamo 

združeniu. 

Dotácia v minulom roku na ZUŠ pridelená v sume 2 500 € bola vrátená, odporúčanie FK je 

zapojiť do rozpočtu prostriedky na nákup krídla ako kapitálovú investíciu ako majetok DK.  

Prenájom pozemku bytovka 10 000€ - obec pravdepodobne podpíše nájomnú zmluvu na 

pozemok na Trnavskej ulici. Celkový nájom pozemku činí 40 000€ tento rok by bolo 

vyplatené obci 10 000€. 

Možná ďalšia zmena v rozpočte by vyplývala z kúpy pozemku od p. Žgrlíka. To je otázne do 

budúcna. Predpokladaná personálna zmena – prijatie do TPP pracovníka na stavebnú činnosť, 

ktorý by koordinoval stavebné partie a stavebné podnikateľské aktivity obce a súčasne 

vypomáhal v jednotlivých stavebných činnostiach. 

2. Monitorovacia správa k programovému rozpočtu – po diskusii komisia odporúča zobrať 

na vedomie a zároveň odporúča prepracovať predkladaný rozpočet obce tak, aby bol 

prepojený s programovým rozpočtom obce. Za rok 2013 bude predložená ešte 1 správa.  

3.-4. Vyplatenie náhrady za nevyčerpanú dovolenku starostovi ako aj navrhnutá odmena 

HK. Komisia skonštatovala, že legislatíva to umožňuje. Ing. Bartošková vyjadrila nesúhlas 

s vyplatením náhrady za nevyčerpanú dovolenku ako aj odmeny hlavnej kontrolórke, ďalšia 

členka komisie, p. Cajová, nevyjadrila stanovisko k týmto bodom. 

Ostatné body 5,6,7 komisia prerokovala, nakoľko sú siahodlhé a informatívne – stanoviská 

predstaví predsedníčka komisie, Ing. Bartošková, na najbližšom zastupiteľstve. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Adriána Chalupková                                                                                                                     

 

Cífer, 12.2.2014 


